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Sportraad Zoersel 
Handelslei 167 
2980 Zoersel 
Tel. 03/298 07 27  
e-mail: sport@zoersel.be 
 

 
VERSLAG ALGEMENE VERGADERING SPORTRAAD 20.09.2023 
 
 

Aanwezig/Verontschuldigd: zie lijst onderaan 
 
 
1. Goedkeuring verslag vergadering 5 juni 2023  zonder opmerkingen 
 
2. Stand van zaken infrastructuurprojecten 

 
Buurtpaviljoen met buitenfitness 
Het buurtpaviljoen wordt ca. 150m², samengesteld uit 3 onafhankelijke modules van ca. 
50m². De aannemer wordt in het najaar aangeduid. Het gebouw wordt maximaal opgebouwd 
met lokale bomen, die vers/groen zijn. De gemeente doet hiervoor beroep op de bevolking 
om bomen te doneren. Begin december worden de bomen verwerkt tot bouwcomponenten in 
workshops met kinderen en volwassenen (ontschorsen, klieven, mobiele boomzaag, 
inwerken van nestelplaatsen voor insecten en vogels, ...). In het voorjaar van 2024 zal de 
aannemer het paviljoen opbouwen. De aannemer zal in hetzelfde hout ook enkele 
eenvoudige beweeg-‘obstakels’ voorzien. (step, buikspierbank, evenwichtsbalk) 
De ondergrond van het paviljoen wordt een samenstelling van elders eerder gebruikte 
materialen: betontegels, rubbertegels, gravel, … 
Voorstel is om naast het paviljoen bijkomend een houten streetworkout te installeren.  
 → De sportraad adviseert de aankoop van de houten streetworkout positief. 
Hierbij wordt de werkgroep ‘buitensport’ ontbonden. Na het overlijden van René Heye, en de 
verhuis van Karen Abelshausen waardoor ze ook de sportraad verlaat, bleef Anne 
Peetermans nog als enige over naast Nele en Olivier. 
 
Toelichting uitbreiding het Klavier 
De combinatie van enerzijds een versleten Okra-lokaal en anderzijds de zoektocht van 
toneelvereniging Jukschot naar een groter lokaal voor hun opvoeringen heeft geleid tot de 
uitbreidingsplannen. 
Het Klavier wordt uitgebreid met een polyvalente ruimte van 165 vierkante meter. Het doel is 
om dit jaar nog te starten met de werkzaamheden. 
- wat is de impact op de verhuur? Blijkbaar wordt de capaciteit van de zaal gehalveerd door 
het wegnemen van een nooddeur. Dat is spijtig. Kan die nooddeur dan niet elders opnieuw 
geplaatst worden? Nele deed navraag bij de technische dienst: de zaalcapaciteit blijft 
dezelfde. 
- wat met de impact op de parking? Komen er parkeerplaatsen bij? Dat kan niet, bij aanvang 
werd de maximaal toegestane parkeeroppervlakte ingevuld. Vermoedelijk zullen de leden 
van Okra en Jukschot ook vaak met de fiets of te voet komen. 
Tip aan het gemeentebestuur: misschien kan er ingegrepen worden op de parkeer-
reglementering? Bijv. een verbod -3,5 ton. Met name brouwer Leirs houdt de inrit soms in 
volle spits 20 minuten dicht omdat hij niet afgedraaid geraakt. 
- Wat gebeurt er met de prefabs in de Bethaniënlei waar Jukschot nu gebruik van maakt? 
Nele vroeg het na: Jukschot blijft gebruik maken van de prefabs voor hun oefensessies. 
- Er is wat ongerustheid over nog meer geloop op de site. TSITL en Amigos verwachten nog 
meer overlast dan nu al het geval is. 
- Hoe lang staan de containers nog op het ovalen middenplein? Als het paviljoen gebouwd 
wordt als die er nog staan, geeft dat behoorlijk wat visuele belemmering. Verwacht wordt dat 
ze er nog tot zomer 2024 zullen staan. 
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3. Interesse in het opmaken van een memorandum sport? 
2024 is weer een verkiezingsjaar. Traditiegetrouw maakt de sportraad in aanloop naar de 
lokale verkiezingen een memorandum op. Dat is een document met wensen en 
bekommernissen, ingegeven door het algemeen belang van de Zoerselse sportwereld. Aan 
de politieke partijen wordt dan een warme oproep gedaan om aan de slag te gaan met deze 
gedragen wishlist. 
Marc laat weten dat hij deze werkgroep niet kan trekken omwille van z’n eigen politieke 
ambities. Nele kan wel als secretaris optreden. 
Nele, Paul en Olivier doen een extra oproep om de rol van de sportraad hier zeker uit te 
spelen. Kandidaten voor de werkgroep kunnen zich bij Nele kenbaar maken. Er wordt al een 
eerste datum afgesproken: maandag 16/10 om 20 uur op het gemeentehuis. 
Alain Schaffers is alvast geïnteresseerd. 
Nele stuurt nog vorige edities van memoranda rond, ten voorbeeld/inspiratie. 
Vragen en input vanuit sportclubs kunnen dienen als basis van een nieuw document, maar 
steeds met het algemeen belang in het achterhoofd. 
 
4. Aanvraag evenementenspeerpuntacties: 

• KVC Zoersel jeugdweekend op 9-10/9/2023  
Dit evenement is reeds gepasseerd, maar werd in de zomer per mail door de 
agendacommissieleden van de sportraad positief geadviseerd. 
Vicky blikt terug. De opkomst mocht iets hoger, maar het was een gezellig weekend. 

 

• BC Zoersel 24 uren op 18-19/11/2023 
Raymond licht toe. Na het succes van vorig jaar, waarbij de club 6.000 euro kon 
schenken aan het goede doel, wagen ze zich opnieuw aan dit dolle avontuur: 24 uur 
aan één stuk badmintonnen. Alle (sport)clubs van Zoersel zijn van harte uitgenodigd 
om ook een pluimpje te komen slaan! 

➔ De sportraad adviseert de aanvraag positief. 
 

• WTC De Trappers Veltoertocht op zo 21/1/2024 
Marc licht toe. Lussen van 15, 25 of 40 km. Start en aankomst aan den Bremberg. 
Opmerking vanuit KFC Halle: zeker toestemming vragen om op het plein van den 
Bremberg te parkeren, aangezien er dan ook een voetbalmatch gepland is. 

➔ De sportraad adviseert de aanvraag positief. 
 

• De Sleepers 6 uren van Halle op za 3/2/2024 
Jonas licht toe. Uithoudingswedstrijd voor mountainbikers in de Halse bossen, die 
vanuit heel Vlaanderen volk op de been brengt. Deelnemen kan solo of in groepjes 
van max. 4 personen. Er is ook een competitie binnen Zoerselse clubs: dus schrijf 
jullie in! 

➔ De sportraad adviseert de aanvraag positief. 
 

• LRV Sint-Elisabeth Zoersel Eventing op zo 29/10/2023 
Jimmy licht toe. Op de LRV-terreinen en de omliggende landbouwvelden vindt 
opnieuw hun ponycross plaats. Meestal nemen zo’n 200 ruiters deel. 
Sinds september heeft de club een Europees Kampioen binnen hun rangen. Dikke 
proficiat aan Robbe Verelst! 

➔ De sportraad adviseert de aanvraag positief. 
 
5. Project privaat ondernemers padel en pickle ball 
Sinds 2019 regende het vragen aan het adres van de gemeente naar beschikbare 
recreatiegrond om een padel-project te realiseren. Antwoord was steeds dat de gemeente 
geen geschikte gronden voorhanden had. 
Vandaag hebben 2 ondernemers gronden op het oog, achter de terreinen van KFC 
Eendracht Zoersel. Familie Mintjens is eigenaar van het grootste deel van deze grond. Een 
kleinere strook is gemeentelijk eigendom. 
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De gemeente wil enkel vergunnen als ze de volledige oppervlakte recreatiegrond 
ontwikkelen, en niet enkel een 6-tal padelvelden + 2 pickle ball velden. In eerste instantie 
wilden ze dan ook 4 tennisterreinen leggen, maar na in overleg te gaan met TC De Kievit is 
gebleken dat dit niet echt verenigbaar is met hun activiteiten in de Duifstraat. 
Denkt de sportraad aan nog andere sporten die er zouden kunnen ontwikkeld worden? 
- een zwembad? (eerder met een knipoog) De site werd ooit als optie bekeken bij eerder 
gemaakte studies maar een eigen zwembad binnen Zoersel is nergens echt mogelijk en 
financieel haalbaar. 
- beachvolleybal. Beide volleybalclubs willen er, maar dan liefst naast de eigen sporthal. In 
dit verhaal zou het een commercieel gegeven worden. 
- hockey, n.a.v. een vraag vanuit de federatie aan de sportdienst, maar niet echt gedragen. 
 
6. Idee aanleg disc golf in Zoersel 
Afgelopen jaar werd 2 keer de vraag gesteld of Zoersel geen disc golf kon installeren op haar 
grondgebied. Discgolf wordt net als traditioneel golf gespeeld. In plaats van een bal en clubs 
gebruiken spelers een vliegende schijf. Deze wordt disc of frisbee genoemd. Het doel is om 
elke hole te voltooien in het minste aantal worpen. 
Voor 9 holes + startbord moet je zo’n 5.000 euro rekenen. 
Wat denkt de sportraad van dit idee?  
Er is wel animo voor, maar men stelt zich de vraag of het veel gebruikt zal worden.  
Waar zou een goede plaats zijn? 
- Het domein van Emmaüs lijkt wel geschikt te zijn, vele open ruimtes in een mooi kader. 
Misschien kan de gemeente Emmaüs hiervoor warm maken? 
- Naast de padelvelden? Het lijkt beter dit ergens te integreren waar er sowieso geloop is.  
 
7. Advies: reglement toelage AED 
De subsidie wil bijdragen aan een verhoogde beschikbaarheid van automatische externe 
defibrillatoren in onze gemeente.  
We voorzien twee soorten subsidies:  

• buitenkastsubsidie:  
Eenmalige subsidie voor de aankoop van een buitenkast voor AED-toestel.  
Het toestel is 24/7 publiek toegankelijk.  

• onderhoudssubsidie: jaarlijkse subsidie (max. 150 euro) voor het onderhoud van 
AED-toestel  
Het toestel op een zichtbare plaats hangen en is niet exclusief voor eigen leden of 
klanten. Het toestel is steeds toegankelijk wanneer de infrastructuur geopend is. 

Vragen/opmerkingen: 
- Hoeveel kost zo’n toestel? Een kleine 2.000 euro. 
- Ook EHBO-opleidingen zijn essentieel. Want de hartmassage moet nog steeds manueel 
uitgevoerd worden. 
- Maak het subsidiereglement ook zeker bekend bij de ondernemers; zo is er meer kans om 
het grondgebied gedekt te krijgen. 
- Komen de toestellen die nu al op een club hangen ook in aanmerking voor de 
onderhoudssubsidie? Jazeker. 
- Wat met een heropstartkost na gebruik? Stel dat het toestel op een wielrenner gebruikt 
wordt. Moet de voetbalclub dan opdraaien voor de heropstartkost. Die kosten zijn niet 
voorzien in dit reglement. 

→ De sportraad adviseert het toelagereglement AED positief. 
 
8. Toelichting aanvraagdossier gemeentelijke subsidies     
Afgelopen 3 jaren werden de werkingssubsidies omwille van de gekke corona-jaren per 
forfait uitgekeerd.  
Voor werkjaar 2022-2023 zullen de subsidies opnieuw berekend worden op basis van het 
dossier dat iedere club moet indienen voor 15 november. Zit het allemaal wat ver weg? 
Raadpleeg dan zeker deze pagina: https://www.zoersel.be/vrije-tijd/verenigingen/toelagen-
en-subsidies/sportverenigingen/werkingssubsidie-voor-sportverenigingen 
Nele doet een vriendelijke oproep om zo snel mogelijk te beginnen aan uw dossier. 

https://www.zoersel.be/vrije-tijd/verenigingen/toelagen-en-subsidies/sportverenigingen/werkingssubsidie-voor-sportverenigingen
https://www.zoersel.be/vrije-tijd/verenigingen/toelagen-en-subsidies/sportverenigingen/werkingssubsidie-voor-sportverenigingen
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Alle dossiers die al in oktober binnenkomen, kunnen in oktober al berekend worden! 
Uitbetaling volgt sowieso pas in december, want daarvoor moeten alle dossiers behandeld 
zijn. 
Nog een lijstje van alle mogelijke subsidies voor erkende sportverenigingen: 

- Werkingssubsidies (incl. doelgroepentoelage jeugdsport) 
- Toelage voor de organisatie van jeugdsportstages 
- Toelage voor de aankoop van sportmateriaal voor gemeenschappelijk gebruik 

Vraag Amigos: gedeeld gebruik met scholen komt ook in aanmerking? Dat klopt. 
 
+ een lijstje van alle mogelijke subsidies voor álle erkende verenigingen (niet specifiek sport) 

- Evenementenspeerpuntactie (in de vorm van vrijstelling retributie) 
- Toelage voor de aankoop van wedstrijdtrofeeën en prijzen 
- Subsidies voor energiebesparende toegankelijkheidsbevorderende en 

ventilatieverhogende werken aan verenigingslokalen 
 
Zie ook hier: https://www.zoersel.be/vrije-tijd/verenigingen/toelagen-en-subsidies 
 
9. Evaluatie en planning activiteiten 
Evaluatie: 

- Scholenveldloop dinsdag 19/9/2023 
Bedankt aan alle vrijwillige helpers! Het was een hele fijne dag. Op vraag van 
de scholen is dit geen jaarlijks evenement meer, maar wel een 2-jaarlijks. 
Opmerkelijk was de achteruitgang van de conditie van de kinderen! 

Er ontstaat een debat rond wie welke rol hier moet/kan spelen: school, thuis, sportclub. 
➔ Jammer dat sportclubs geen reclame meer mogen maken via de scholen. 
➔ Vreemd dat scholen initiatieven als scholenveldloop/sportkompas kritisch benaderen. 
➔ Vraag van Greet, sportleerkracht Beuk&Noot om in het kader van de Maand van de 

Sportclub in de toekomst een sportclub-initiatiedag/-beurs op de zetten. Clubs staan 
hiervoor open. 

 
Planning: 

- Data sportraden komend werkjaar: 
i. Maandag 4/12/2023 bij KFC Antonia 
ii. Woensdag 21/2/2024 bij TTC Sint-Antonius 
iii. Woensdag 24/4/2024 bij VOC Amigos (ook zaalverdeling dan) 

- In november gaan Olivier en Nele opnieuw naar Bohicon in Benin (Afrika). We 
trachten iets bij te dragen aan hun sportbeleid. 
 

10. Varia 
- TSITL en Voc Amigos ondervinden nog steeds overlast in hun accommodatie van 
hangjongeren die er niets te zoeken hebben. 
- TTC Antonius: De banners van Sport Vlaanderen in het kader van de Maand van de 
sportclub vielen pas tweede helft september in de bussen. 
- Danco Movado: Hoe zit het met de regelgeving rond de verplichting van CO2-meters in 

sportlokalen? Ziehier: De door de wet opgelegde verplichtingen inzake 
binnenluchtkwaliteit | FOD Volksgezondheid (belgium.be) De regelgeving is in de maak, 

maar momenteel zijn er nog geen verplichtingen. 
- VOC Amigos en TSITL: bedenkingen bij de sportkampen van Play&Sport. Deze worden 
meegenomen naar het evaluatiegesprek volgende week met de organisatie. 
- VOC Amigos: wat gebeurt er met de afgekeurde basketbalringen in sporthal Beuk&Noot? 
Deze zullen verwijderd worden. Op vraag van de sportleerkrachten van de school bekijken 
we om toch 1 paar te kunnen behouden. 
- VOC Amigos: kunnen de zware zwarte beschermingsmatten die in de berging van sporthal 
Amigos staan elders gestockeerd worden? Ze horen bij de accommodatie en niet op de 
technische dienst, want zijn geen onderdeel van de uitleendienst. Wordt verder bekeken 
samen met TSITL. 

https://www.zoersel.be/vrije-tijd/verenigingen/toelagen-en-subsidies
https://www.health.belgium.be/nl/de-door-de-wet-opgelegde-verplichtingen-inzake-binnenluchtkwaliteit
https://www.health.belgium.be/nl/de-door-de-wet-opgelegde-verplichtingen-inzake-binnenluchtkwaliteit
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- Basketbalclub Zoersel is heel tevreden in sporthal Pierenbos. De verhuis heeft gezorgd 
voor groei bij de jeugdleden.  
- Bij Klim-Op zijn er nieuwe bouwplannen. Kan de gemeente haar oor eens te luisteren 
leggen i.v.m. de plannen voor hun sportinfrastructuur met oog op naschools gebruik? Goed 
idee! 
- Badminontclub Zoersel: in sporthal Beuk&Noot zijn er plakresten van tape op de grond? 
Voc Amigos heeft dit ook gezien. Wie is de schuldige? 
- Sukhothai Gym: hun vraag om een wegwijzer aan het begin van de Kapelstraat werd nog 
niet behandeld. Nele vraagt na bij de collega’s. 
- Ikioi Dojo: op zondag 1 oktober staat hun tornooi weer gepland in sporthal Beuk&Noot. 
Voor het eerst komt ook G-karate aan bod. 
- Voor de werkreis naar Bohicon: clubs die nog goed en proper materiaal of sport-tenues 
hebben liggen mogen dit binnenbrengen op de dienst Vrije Tijd. Daar zijn ze ginds heel blij 
mee. 
 
 

De volgende sportraad vindt plaats op maandag 4 december om 20 uur  
Bij KFC Antonia, Bethaniënlei 84. 

 
aanwezig:  
Marc Somers  waarnemend voorzitter sportraad, Scabazoe 
Alain Schaffers   K Antonia FC 
Jimmy Bollansee Landelijke Rijvereniging Sint-Elisabeth Zoersel 
Sophie De Groote Danco Movado 
Vicky Reypens  KVC Zoersel 
Gerda Van Keer Omnisport 
Michel Pauwels  Judoclub Fudoshin 
Francis Peeters  AC Dal 
Bert Somers  VOC Amigos 
Patrik Laurijssen VOC Amigos 
Marc van Overveld peter vaste mountainbikeroute 
Roger Van de Velde Danzoe 
Kitty Busschodts gemeenteraadslid 
Raymond Van Den Branden BC Zoersel 
René Keysers  penningmeester sportraad, TTC Sint-Antonius Zoersel 
Eddy Raets   TTC Sint-Antonius Zoersel 
Petra Senecaut  The Sky Is The Limit 
Ilse Geys  The Sky Is The Limit 
Dave Van Lint  Sykhothai Gym Zoersel  
Achille Plové  WTC De Doortrappers 
Wim De Wree  TTC Zoersel 
Jonas Wittocx  De Sleepers 
Marc Christiaensen WTC De Trappers 
Alfons De Roover WTC de Trappers 
Paul Van Wesenbeeck gemeenteraadslid 
Romy Goossenaerts BC Zoersel (vanaf ca. 22 uur) 
Frank Van Den Bergh Ikioi Dojo 
Willy De Peuter  Ikioi Dojo 
Olivier Rul  schepen sport 
Nele Verhoeven sportfunctionaris 
 
verontschuldigd:  
Hugo De Feyter  BC Zoersel 
Ivo Jennekens  AC Dal 
Marc Goeman  TC De Kievit 2020 
Ine Verschaeve  Dansstudio Petit Plié 
Sofie Van Hooydonk Dansstudio Petit Plié 
Anne Peetermans Danco Movado 
Sven Lauryssen KFCE Zoersel  
Marijke Kumbruck Scabazoe 
Tom Volders   TC Den Otter  
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Jef Joosten  WSV Natuurvrienden Zoersel 
Greet Wauters  sportleerkracht Beuk&Noot 


